
 
 
 

Til stede: Calle Andersen (CA), Folker den Braber (FdB), Eli Wiborg (EW), Øistein Skyberg 
(ØS), Jeanette Arntzen (JA), Ole Frederik Melleby (OFM), Petter Magdalon Mowinckel 
(PMM), Ottar Wille (OW) og Espen Guttormsen (EG) 
 
Forfall: Alexandra Amaral (AA) og Theodor Godheim (TG) 

 
 

VEDTAKSSAKER 
SAK 01/06/23 Godkjenne protokoll styremøte 5/2023 

 
Styret godkjente protokoll 5/2023 
 

ORIENTERINGSSAKER 
SAK 02/06/23 Økonomigjennomgang v/EG 

• Rapport per 30.04 
• Likviditetsbudsjett 
• Status påmeldte på de forskjellige kursene i forhold til budsjettert 

 
Styret tok orienteringen til etterretning og registrerer at det styres i henhold til budsjett både 
regnskapsmessig og i forhold til likviditet. Styret fant det lettere å se sammenhengen når de 
ble forelagt en oversikt over status på aktivitet og inntekter. 
 

SAK 03/06/23 Gjennomføringen av NC 2,4mR 
 
OFM og PMM informerte om gjennomføringen av arrangementet. Rent sportslig var det et 
godt arrangement, men sett fra et HMS - perspektiv var vi tynt bemannet. Det var først og 
fremst OFM, PMM og EG i bøyebåten som kjørte arrangementet. Klasseklubben ga god 
feedback på arrangementet. 
 

SAK 04/06/23 Gjennomføring av onsdagsregattaene – superonsdager bemanning etc. 
 
OFM orienterte om gjennomføring og planlegging av onsdagsregattaene. Bemanningen er 
klar ved at Theodor Godheim tar ansvaret som starter og gjennomføring av racene. 
Seilingsbestemmelsene er klare i dag og legges ut på web i løpet av kvelden. Da kan det også 
åpnes for påmelding. 
Det ble også informert om at det gjennomføres 4 superonsdager denne sesongen; 2 før 
sommerferien og 2 etter sommerferien. ASF skal arrangere superonsdag 31.05 
 

SAK 05/06/23 Orientering fra Marked og info 
• Møte m/Morten Jensen – hvordan forbedrer vi informasjon/kommunikasjon med 

medlemmer? 
• Nye websider? 

 
• JA orienterte fra møtet med Morten Jensen.  Han ga ASF stryk karakter når det gjelder 

informasjon til medlemsmassen. Han kom med mange interessante innspill på 
hvordan man bør tenke informasjon til medlemsmassen. 
 

Styremøte Asker seilforening august 2021 
Sted: Asker Seilforening 
Dato: 30.08.21 

Protokoll ST – møte ASF 6/2023 
Sted: Asker SF klubbhus på Tangen 
Dato: 08.05.23 
Kl: 18.00 
 



• De som kan noe om websider mener det ikke er formålstjenlig å skifte webplattform 
midt i sesongen. Dette trenger mer forberedelse, men det står på agendaen for 
fremtiden. 

 
DISKUSJONSSAKER 

SAK 05/06/22 Forberedelser sesongstart 
• Forventningsavklaring/informasjon 
• Dugnad – klargjøring av foreningens materiell 
• Tildeling og ansvarsfordeling følgebåter 
• Hvordan har vi klart å implementere ansvaret for følgebåtene til trenerne? 
• Bemanning arrangementer 

 
CA innledet til debatten på forventningsavklaringer og behov med å stille spørsmålet om hvor 
dekket bord skal man kunne forvente å komme til dersom man er med på en aktivitet eller har 
med barn på en aktivitet. Styret ser problemstillingen og ønsker at medlemsmassen skal stille 
på mest mulig frivillig basis. 
Styret mener at det bør legges ut tydeligere informasjon om hva slags dugnad man forplikter 
seg til når man melder seg på aktiviteten på deltaker.no. EG tar ansvar for at dette blir bedre 
formidlet i fremtiden.  
EG setter opp en Excel liste over oppgaver som må gjøres som sesongforberedelse. 
EG skifter tiden i årshjulet slik at vi er tidligere ute med hva som må gjøres, og dermed også 
tidligere ute med informasjon til medlemsmassen. 
ØS tar dialog med Bryggelaget for å se om man kan få de som har båter i anlegget til å bidra 
med dugnadstimer. 
Fordeling av følgebåtene ble satt bort til en arbeidsgruppe som satte seg ned og fordelte 
båtene. Dette gikk smertefritt. Trenerne har nå fått ansvaret for en båt hver.  
 

SAK 06/06/22 Invitere komiteledere på kommende styremøte(r) 
• Hvem inviteres når? 

Styret er representert i flere av komiteene, men de komiteene man ikke har representant fra 
styret er det naturlig at blir invitert til et styremøte, slik at man opprettholder tettere kontakt 
og dialog. På den måten blir det kortere vei mellom besluttende og utførende organ. 
På bakgrunn av disse refleksjonene besluttet styret å invitere Seiling i samfunnet til styremøte 
i juni. 
 

SAK 07/06/22 Innspill fra materiellkomiteen som styret må ta stilling til  
 

• Avfallscontainere må få en permanent plass. Det bør bygges en platting e.l. 
• Det må sendes en henvendelse til Østenstad Vel om at beboere i Blakstad Bryggevei 

ikke må kaste hageavfall ned mot parkeringsplassen. 
• Kommunens Rom for farlig avfall blir borte. 
• Det må lages en ny moring for bøya på Gjøstein-grunnen. Støpes på dugnad. Hvem 

fra ASF ønsker å bidra? Kontakt Hugo. 
• Parkeringsplassen ved Furua trenger feiing og ny oppmerking.  
• Seilforeningen er informert om 2 alternativer for utleiesystem for plasser som ikke er 

utleid, men som også står tomme sommeren igjennom. Hva mener styret om disse 
alternativene? 

 
Styret tok debatterte ikke disse punktene, da mye av dette ligger utenfor styrets myndighet.  
 



EVENTUELT 
 FdB har vært i kontakt med Kurs AS 

 
De er «eksperter» på søknader på støtteordninger. De tilbyr to forskjellige abonnementer;  

• et aktivt abonnement hvor de setter seg sammen med oss for å se hvor vi kan søke 
midler, samt at de skriver og sender søknaden på vegne av ASF.  

• et passivt abonnement hvor de tilbyr de kurs på hvordan søke, men da må vi gjøre 
langt mer av arbeidet selv.  

• Kostnadene er kr 1500,- på aktive og kr 600,- på det passive. 
 

 JA orienterer fra møte med Terje Hvam og EG om hvordan marked og informasjon tenker 
seg det videre arbeidet. 
 
JA informerte fra møtet. Temaet for møtet var; hvordan promoterer vi og hva promoterer vi, 
samt hvilken samarbeidspartner ønsker vi oss? I arbeidsmøtet var vi enige om at vi ønsker oss 
en hovedsamarbeidspartner og flere små samarbeidspartnere som passer med 
hovedsamarbeidspartneren. Det er også kontakt med Event.no for å se på hvordan vi sammen 
kan skape en merverdi for en eventuell samarbeidspartner. Promoteringen er seiling som 
«grønn aktivitet», samt en aktivitet der det er lett for samarbeidspartneren å delta. 
 

 Medlemsmøte torsdag 11.05. Hvem snakker om hva? 
 
Det var enighet i styret om å fortelle om hva som skjer. ASF arrangerer: Oslofjorden Rundt, 
Åpen dag/åpen båt, Seil Ut, Asker Rundt, mm /OFM, PMM, CA og EG vil si noen ord om 
aktivitetene i tillegg til at PMM holder et foredrag om seiltur nordover i katamaran. 
 

 Åpen dag/åpen båt 
 
Promoteres på ASF FB og web, samt Hva skjer i Asker og Bærum. Vi benytter også 
Seilmagasinet.  
 

 


